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Groningen, 6 april 2023. 
 
 
Betreft: WOO verzoek Economische en Landschappelijke versterking Noordoosthoek Hoornsemeer. 
 
 
Geacht college college van Gedeputeerde Staten, Provinciale Staten en commissaris van de Koning.  
 
 
Volgens een brief van de Gemeente Groningen is het project ‘Noordoosthoek’ van hotel Hampshire / Best Western 
Hotel volledig uitgevoerd, zie bijlage. 
Dat is verbazend. 
Als we naar de definitieve plannen kijken en we kijken nu naar de stand van zaken dan is er veel nog niet 
gerealiseerd.  
Woonachtig direct aan het projectgebied ben ik vanaf de planontwikkeling betrokken bij het project. 
Nu het oorspronkelijke plan niet is uitgevoerd wil ik informatie over wat wel en wat niet is uitgevoerd, waarom het 
gehele plan niet is uitgevoerd en of de financiële bijdragen van diverse instellingen achteraf gezien terecht 
beschikbaar zijn gesteld c.q. zijn betaald aan de uitvoerder van het project. 
Zoals het er nu laat aanzien zijn alleen projectonderdelen direct grenzend aan het hotel uitgevoerd en heeft de 
projectuitvoerder de overige projectonderdelen niet / niet geheel gerealiseerd. 
Het is daarom wenselijk onderzoek te doen naar de besteding van publieke gelden en of de projectuitvoerder haar 
verplichting is nagekomen.  
 
Graag ontvang ik van de Provincie Groningen de documenten, correspondentie en mailberichten m.b. t. de 
betrokkenheid van de provincie bij het Project Noordoosthoek Hoornsemeer.  
Heeft de provincie een financiële bijdrage vertrekt?   
Zoja, dan ontvang ik graag de subsidieaanvraag van de projectuitvoerder Best Western Hotel, de beoordeling door 
de provincie, de beweegredenen om de subsidie toe te kennen en wanneer en aan wie de subsidie is uitbetaald.  
Heeft de provincie verdere betrokkenheid gehad bij en/of medewerking verleent aan de uitvoering van het project? 
Graag ontvang ik alle andere relevante informatie m.b.t. het Project Noordoosthoek Hoornsemeer van de Provincie 
Groningen. 
  
Bij boorbaat dank.  
 
Met vriendelijke groet,  
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Geacht bestuur en leden van de vereniging, 

 

Tijdens de algemene ledenvergadering van Meer Buren van 10 oktober jongstleden, 

heeft wethouder Manouska Molema nader kennisgemaakt met de inwoners van 

Hoornse meer. Hierbij is ook ter sprake gekomen de onvrede over de afwikkeling van 

de ontwikkelingen rondom de noordoosthoek van het Hoornse meer. Dit betreft 

concreet de uitbreiding van het watergebied en de herinrichting rondom het Best 

Western Plus Hotel Groningen Plaza. De algemeen geformuleerde stelling die naar 

voren werd gebracht is dat de destijds gemaakte afspraken niet zijn nagekomen en dat 

de gemeente Groningen nog steeds niet in actie is gekomen om hierop te handhaven.  

 

De wethouder heeft die avond toegezegd dit verder uit te zullen zoeken en de 

uitkomsten hiervan aan de leden terug te koppelen. In deze brief stellen wij u op de 

hoogte van de uitkomsten en bevindingen hiervan. 

 

Om zicht te krijgen op de inhoud van de kwestie zijn er gesprekken gevoerd met de 

toenmalige projectleider van de gemeente die ook betrokken is geweest bij de 

totstandkoming van het bestemmingsplan en de gemaakte afspraken en de formele 

opdrachtgever voor deze ontwikkeling, het Meerschap Paterswolde. De conclusie die 

daaruit getrokken wordt is dat er noch van de zijde van de gemeente, noch van de zijde 

van het Meerschap aanleiding wordt gezien of gevonden om te stellen dat de gemaakte 

afspraken niet zijn nagekomen. Daaruit vloeit voort dat er geen reden is om 

handhavend op te treden. Wel kunnen we ons voorstellen dat er een verschil in beleving 

kan zijn over de kwaliteit van de uitvoering van één en ander. Dit werd mede 

veroorzaakt door het besluit van de gemeenteraad om een bezuiniging op het project 

toe te passen. Het lagere beschikbare budget maakte dat er, door die omstandigheden 

gedwongen, gekozen is voor een lager kwaliteitsniveau maar wel met intact lating van 

de inhoud van het project en de daarin opgenomen afspraken. 
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Op basis van deze uitkomst ziet de wethouder geen rol voor haar weggelegd om hierop 

in te grijpen. Wel wil de wethouder open staan voor het naar een nog hoger niveau 

tillen van het gebied en is graag bereid hierover het gesprek aan te gaan als daar 

initiatieven voor worden genomen. 

Zij ziet uit naar een fijne samenwerking in dezen. 

 

Hartelijke groet, 

Namens wethouder M. Molema, 

 

 

 

 

Gemeente Groningen 

 

 

 

 

 

 


